
Referat 

Styremøte KBHL 2024-09-06 

 

Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Tor Martin Aabol. 
Tom Knudsen (varamedlem for Jon R Hanssen), Svein Rune Berge (varamedlem for Arne Jørgen Karlsen).  
Referent: Tor Martin Aabol 
Inviterte gjester: Bjørn Reime og Halvor Grimstvedt 
Fravær: Arne Jørgen Karlsen, Jon Rangfred Hansen 
Sted: Teams og utebenk i Nissedal 
Rød tekst = oppgaver og oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Styrets innstilling 
på innkomne 
forslag/ 
kommentarer 

1-Forslag fra hytteeier på Stemtjønn om gapahuk og 

kano i frovassdalen. 

Dette er en sak for Stemtjønn velllag. Løypelaget kan 

være med å dekke kostander. 

2-Spørsmål fra Viggo Markussen Buvatn 

Hvorfor blir ikke løypa fra Svinesund opp til Espeliheii 

kjørt opp lenger ? 

Løypa har stor helling sideveis og kjøres ikke av 

sikkerhetshensyn. 

Løypa fra Svinesund og opp til Krokbekk ble kjørt opp 

med snøskuter i 23/24 sesongen. Det er vell og bra. 

Men kvaliteten på løype og totalopplevelse er to 

forskjellige ting når kontra løypemaskin blir brukt. Kan 

det kombineres bruk av løypemaskin og skuter spor. 

Spesielt vinterferie og påske er det ønskelig med spor 

fra løypemaskin. 

Krokbekk pakkes med løypemaskin og kjøres med 

scooter eller bortsett fra vinterferie og påske der den 

skal friskes opp med løypemaskin. 

I påska 2024 synes jeg løypenettet ikke var så bra 

oppkjørt av og til. Jeg gikk i tåkeheimen opp til 

Skornetten 26 eller 27 mars i 15 cm nysnø uten spor. 

Da var ingen spor kjørt opp fra Holmevatn opp til 

Skornetten og ned til Sylvtjønn. Det synes jeg denne 

fine traseen bør være i påske uka, uansett vær. Dere 

har sikkert en god grunn for hvorfor det ikke ble kjørt 

løype den dagen. 

Denne observasjonen stemmer. I påsken er det en 

løpende vurdering mellom nykjørte løyper og slitasje på 

den smeltende snøen. Vi i løypelaget bommer av og til 

på vår vurdering og denne dagen var en av dem- 

 

  



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

3- Forslag fra Tore Tenvik 

Foreslår i år som ifjor at det kjøres flere løyper med 

dobbeltspor for de som går klassisk. 

Jeg foreslår at Skornettenrunden og 7km løypa alltid 

kjøres med dobbeltspor. 

Løypelagets formål er å gi alle « et best mulig ski- og 

turløypetilbud». 

Styrets innstilling er at dagens praksis med et spor av 

hver type i hele løypenettet. 

Dekning av 
materialer til 
klopper 

Søknad fra Sylvtjønn Vel om dekning av materialkost 

(11.829,-) til oppgradering av klopper fra parkering på 

Sylvtjønn og opp mot Ervetjønn/Skornetten. 

Løypelaget dekker kr 10.000,- under forutsetning at vi 

mottar kopi av skriftlig godkjenning fra grunneier.  

 

 

 

Diskusjon/ 
avklaring med 
Kyrkjebygdheia 
AS 

Kyrkjebygheia AS avregning for vinteren 2023/24 viser 

en selvkost på 531.000,- + mva.  

KBHL har betalt 360.000 + mva. Tilbud for sesongen 

2024-25 er en økning på 70.000,- Dette gir en kostnad 

for KBHL på 430.000 + mva = 537.500,- 

Dette skal dekke løypekjøring etter dagens 

retningslinjer. 

Ytterligere løypekjøring faktureres med kr. 2.000 /time 

og på andre dager enn ande kjøringer. 

Krokbekk pakkes med løypemaskin og kjøres med 

scooter eller bortsett fra vinterferie og påske der den 

skal friskes opp med løypemaskin. 

Det vil forsøkt å lage en rundløype rundt Stemtjønn 

som skal kjøres med scooter. 

 

Scooter løyper over Breili og krokbekk fortsettes om det 

gjøres avtale med Scooterlaget eller andre- 

 

 

Vedtak Løypelaget dekker kr 10.000,- til Sylvtjønn Vel til 

dekning av materialkost til oppgradering av klopper fra 

parkering på Sylvtjønn mot Ervetjønn/Skornetten. 

Forutsetning er at det foreligger en skriftlig 

godkjenning fra grunneier. 

 

 

Forberedelser til 
årsmøte 
 
 
 

Innkalling til årsmøte 

Saksliste 

Skrive årsberetning 

Skrive regnskapsrapport 

Revisorrapport 

TMA 
TMA 
TMA 
BR 
BR 
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Oppgaver på 

årsmøte 

 

Budsjett 2024-25 

Aktivitetsplan 

Forslag til vedtektsendring 

Ny valgkomiteen  

Møteleder Håvard eller valg 

Referat Tor Martin eller valg 

Medlemsregister Bjørn og Ståle/ Svein Rune 

Tellekorps Bjørn, Tom og Svein Rune 

Styret møter kl 13 for rydding av stoler og bord, 

 

BR 
SN 
TMA 
TMA 
 
 
 

 
Neste styremøte. Avtales etter årsmøte 07.09.2024 


